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2024  

Justerat via e-post den 10 oktober. 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF)  
   Catarina Stavenberg (SPF) 

Per Rudin (PRO) 
 Kerstin Tovesson (PRO) 

Gudrun Hammar (SKPF) 
 

Ersättare: Karin Bergman (PRO) 
Charlott Markén Wallin (PRO) 
Britt Holmström (SPF) 
Catrin Jarl (SPF) 
 
    

Frånvarande:  Lars Bromander (SKPF) 
 

 
 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef 
Nicoletta Zoannos, sekreterare 

 
Övriga:  Sonia Stellan, blivande ersättare för SKPF 

 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Cecilia Söderman öppnar mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 



 
 

Protokoll 
Dnr. SÖD 2024/62 

Sida 2 (4)  

 

Södermalms stadsdelsnämnd 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
soder@stockholm.se 
stockholm.se 

 

3. Val av justerare 
Cecilia Söderman och Per Rudin väljs till justerare. 

 
4. Anmälan av justerat protokoll från den 9 september 2024 

för Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 
 

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
Ärende 11 Månadsrapport september 2024  
Fråga från rådet om överskottet inom äldreomsorgen. Odini 
Nzeribe redogör för att antalet beviljade platser på vård- och 
omsorgsboende står för den stora delen av överskottet.  
Fråga från rådet om hur många enskilda som får erbjudande 
om plats på vård- och omsorgsboende eller servicehus som 
inte flyttar in? I dagsläget uppgår antalet till 18 personer. 
Dessa siffror rapporteras till IVO kvartalsvis i form av ej 
verkställda beslut. 
Odini Nzeribe redogör för genomsnittstiderna avseende 
boendetid på förvaltningens vård- och omsorgsboenden. En 
person som bor på en avdelning med somatisk inriktning bor 
kvar i snitt 1,6 år. Motsvarande siffra för en person på en 
avdelning med demensinriktning är 2,3 år. 
 
Ärende 14 Revisionsrapport nr 1/2024, Stadens arbete mot 
våld i nära relationer  
Rådet framför att våld i nära relationer bland äldre personer är 
vanligare än många tror. Sekreterare Nicoletta Zoannos 
redogör för äldreomsorgsverksamheternas arbete inom detta 
prioriterade område. 
 
Ärende 16 Fråga om förlängning av entreprenadavtal 
avseende driften av Guldbröllopshemmets vård och 
omsorgsboende, SÖD 2024/1125 
Rådet vill anföra att det är positivt att det finns en mångfald 
av regiformer hos stadens utförare av äldreomsorg.  
 
Ärende 23 Remiss av Motion om ett språklyft inom 
äldreomsorgen, KS 2024/158 
Rådet diskuterar ärendet och anser frågan som komplicerad. 
Den språkliga kompetensen är mycket central inom 
äldreomsorgen och rådet vill framhålla vikten av att 
medarbetarna på ett tillfredsställande sätt kan kommunicera 
med omsorgstagarna i de olika verksamheterna.  
 
24 Remiss av Motion om att inrätta en central oberoende 
instans för äldre och anhöriga att kunna lämna individuella 
synpunkter och klagomål inom äldreomsorgen, KS 2024/391  
Rådet instämmer i förvaltningens svar på motionen, 
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Ärende 31 Kontorsremiss, Äldrevänlig natur  
Underlagen fanns inte tillgängliga inför rådets möte. 
 

6. Information från avdelningschefen 
Avdelningschef Odini Nzeribe Stockholms stads budget 
kommer den 9 oktober. Vid nästa möte redogörs för de delar i 
budgeten som rör äldreomsorgen.  
 
Odini Nzeribe återrapporterar från sitt senaste möte med 
Micasa gällande restaurangen i fastigheten Filen på 
Lignagatan (Hornstulls servicehus). Frågor gällande 
innehållet i hyresavtalet lyftes och kommer åter att diskuteras 
vid ytterligare ett möte. 
  
Återrapport gällande frågan om rökfri arbetstid. Odini 
Nzeribe berättar att frågan är lyft i förvaltningsledningen och 
respektive verksamhet behöver påbörja ett eget arbete kring 
att säkerställa rökfri arbetstid för medarbetarna. 
 
Äldreomsorgsavdelningen ser över möjligheterna att införa 
trygghetssensorer på Nytorgets vård- och omsorgsboende. 
Diskussion i rådet kring de för- och nackdelar som finns 
kopplat till trygghetsskapande välfärdsteknik. Rådet kommer 
få en utförligare dragning kring ämnet på mötet i november 
eller december. 
 

7. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Inget att rapportera. 
 

8. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Inga synpunkter från rådet. 
 

9. Rapport från KPR 
Inget att rapportera. 
 

10. Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 

11. Balanslista 
a) Utevistelse och aktiviteter på vård- och omsorgsboenden 

Inget att rapportera. 
b) Besök från exploateringskontoret och/eller Micasa 

Sekreterare Nicoletta Zoannos kollar upp om möjlighet 
till besök i oktober. 

 
Rådet vill att uppföljning av frågan om rökning läggs till 
balanslistan. 
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12. Övriga frågor 

a) Fråga om cyklar och elsparkscyklar 
Rådet fortsätter sin diskussion om frågan på nästa förmöte. 
 

13. Nästa sammanträde  
11 november 2024 
 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. 
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